
На вниманието на:  

доц. д-р Тодор Чобанов –  

заместник-кмет на Столична община.  

 

Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба 

за прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в общинските 

училища на територията на Столична община, приета от Столичен общински съвет с 

Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 г., изм. и доп. (отстраняване на 

техническа грешка) – Решение № 270 по Протокол № 52 от 26.04.2018 г., изм. и доп. – 

Решение № 510 по Протокол № 58 от 26.07.2018 г.   

 

Коментар във връзка с предложената промяната за преместване на критериите, касаещи: 

- Брат/ сестра, посещаващи детската градина/училището, когато двете деца 

едновременно ще посещават съответната детска градина/училище : 

Напълно подкрепям предложението въз основа на следните аргументи: 

- поощряване на раждаемостта в България, чрез даване на предимство на хората решили 

да имат повече от едно дете в нашата държава; 

- улесняване на родителите и децата при транспорт до и от детската ясла/градина; 

- по-голяма ангажираност от страна на родителите към детската ясла/градина във 

всякакъв смисъл - насаждане на дръвчета, боядисване и т.н 

- възможност родителите да се върнат на работа по-бързо; 

- по-лесно приспособяване на детето в детската ясла, когато по-големият брат/сестра е в 

същата градина/ясла, смятам че децата ще са по-спокойни когато знаят, че имат 

брат/сестра в същото учреждение. 

 

 

Благодаря Ви за отделеното време.  

Девлет Личева  


